

Hello, I would like to welcome you!

My name is **Marc-Oliver Walz**, I am the owner of **WALZ- Science & Education**, a scientist, researcher and lecturer at four universities. My focus is in the field of international political science. I got interested in it because of the experience in the military, in the "Situation Center for Foreign Operations".

As I am continuously striving to improve my work and increase my engagement, I would like to inform you about my work again today. But why "CORTADO"? Because I like to think about new ideas and strategies over a cup of coffee with milk.

Thank you very much for your attention!

Mein Name ist **Marc-Oliver Walz**, ich bin Inhaber von **WALZ- Science & Education**, Wissenschaftler, Forscher und Dozent an vier Universitäten. Mein Fokus liegt im Bereich der internationalen Politikwissenschaften. Das Interesse dafür erhielt ich aufgrund der Erfahrungen beim Militär, im „Lagezentrum für Auslandseinsätze“.

Da ich ununterbrochen bestrebt bin, meine Arbeit zu verbessern und mein Engagement zu steigern, möchte ich Sie heute wieder über meine Arbeit informieren. Aber warum "CORTADO"? Weile ich es schätze, bei einer Tasse Kaffee mit Milch über neue Ideen und Strategien nachzudenken.

Vielen Dank für Ihre Aufmerksamkeit!



Working



Research



Learning



Sport



Culture

Co-Working- Tenerife ...private area!

EN: » For more than forty years we have been firmly linked to the Canary Islands of Tenerife. The friendliness of the people, the culture, the ambience, the atmosphere prompted us to think about the **development of innovative projects** such as **scientific or research-oriented work**. A pleasant environment inspires, develops new thoughts and ideas. We want to expand these possibilities and offer them to you.

This place, designed as a "**private area**", is intended for professors, academic staff, students, etc. create a space to give their thoughts and projects the necessary freedom.

Co-Working- Tenerife ...private area!

GE: Über vierzig Jahre sind wir mit der Kanareninsel Teneriffa fest verbunden. Die Freundlichkeit der Menschen, die Kultur, das Ambiente, die Atmosphäre veranlasste uns über eine **Entwicklung innovativer Projekt** wie **wissenschaftliches** oder **forschungsorientiertes Arbeiten** nachzudenken. Eine angenehme Umgebung inspiriert, entwickelt neue Gedanken und Ideen. Diese Möglichkeiten möchten wir ausbauen und Ihnen anbieten.

Dieser als „**private area**“ konzipierte Ort soll Professoren, wissenschaftliche Mitarbeiter, Studenten etc. einen Raum schaffen, um ihren Gedanken und Projekten die nötige Freiheit geben zu können.

This project is designed - in addition to **(1) scientific work** and **(2) Research** - three other pillars such as: **(3) Learning, (4) Sport** and **(5) cultural events** on the area, but also outside the area In this project, special attention is to be paid to all the universities which we work together - now and in the future!

In this project, special attention is to be paid to all the universities which we work together - now and in the future!

Dieses Projekt konzipiert - neben **(1) wissenschaftlichem Arbeiten** und **(2) Forschung** - noch drei weitere Pfeiler wie: **(3) Lernen, (4) Sport** sowie **(5) kulturelle Events** in der *area*, aber auch außerhalb des Geländes.

Vor allen den Hochschulen, Bildungseinrichtungen, Unternehmen und Personen, mit denen wir zusammenarbeiten, sollen im Rahmen dieses Projektes in besonderer Art und Weise bedacht werden.

➔ For detailed information please visit: <https://www.gowalz.org/-co-working-tenerife/index.html>